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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A veszélyhelyzet elrendelése óta mennyivel nőtt a 
táppénzes állományban lévők száma a legfrissebb adatok szerint, összehasonlítva elmúlt év 
hasonló időszakához képest? " 

Tisztelt miniszter úr!

Március 11-e óta a háziorvosok elmondása alapján megugrott a táppénzes állományon lévő száma. 

A következő kérdéset szeretném feltenni Önnek: március 11., a veszélyhelyzet elrendelése óta 
mennyivel, illetve milyen arányban nőtt a táppénzes állományban lévők száma a legfrissebb adatok 
szerint, összehasonlítva elmúlt év hasonló időszakával?

Tisztelettel,

Szabó Tímea (Párbeszéd)


